
 

 

ImPressie raadsvergadering 10 juli 2018 
Een korte impressie deze keer van een zeer korte raadsvergadering. 

Toch was de onderwerp niet onbelangrijk: hoe heeft de gemeente het geld uitgegeven in 

2017 en hoe gaan we het uitgeven in 2019? 

 

Kindcentrum in Oudkarspel 

Maar eerst werd gesproken over de financiering van het kindcentrum in Oudkarspel. 

Onduidelijkheid alom. Hoe was de wethouder gekomen tot de genoemde bedragen? Het 

antwoord bleef hij schuldig, hier had hij meer tijd voor nodig, zodat burgemeester Kompier 

het onderwerp doorschoof naar de volgende vergadering 

 

Jaarrekening 2017 

Hierbij lag een amendement van GroenLinks om het overschot van de grondexploitatie terug 

te storten in de Algemene Reserve. Reden: In het verleden was er ook aanvulling gebruikt uit 

de Algemene Reserve, dus niet meer dan logisch dat nu teruggestort werd. 

Dat vond wethouder Nieuwenhuizen niet en raadde het amendement ten sterkste af. De 

accountant had de risico's voldoende afgedekt gezien en dit zou leiden tot een wijziging die 

opnieuw bekeken moest worden. De meerderheid van de raad ging hierin mee: reden voor 

GroenLinks het amendement in te trekken. 

 

Beleidsarm. 

Bij behandeling van de Kadernota 2019 was het toverwoord ”Beleidsarm”. Een reden voor de 

schrale inhoud, een kans voor het uiten van wensen. 

Die wensen waren breed: de energietransitie, Sociaal Domein en klimaat wensen van 

GroenLinks, Sint Pancras was toe aan een een ontsluiting via het water  (VVD), betere 

fietsverbinding (CU). 

D66 zag uit naar een begroting komend najaar op basis van het (coalitie) bestuursakkoord èn 

op basis van een raadsprogramma.  

Conclusie: Er zal pas zicht zijn hoe “beleidsarm” zich heeft vertaald in beleid bij de 

Begroting 2019. 

 

Tijd voor voetbal: om 8.55 uur werd de vergadering afgesloten. 

Naluisteren: 

https://bestuur.gemeentelangedijk.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2018/10-juli/20:00 
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